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РЕФЕРАТ

Дипломный проект содержит 95 с. машинописного текста, 30 таблиц, 

библиографии 26 источников, приложения на 8 с. и 8 листов графической части 

формата А1.

Метрологическое обеспечение измерений прочностных характеристик 

железобетонных конструкций.

Объектами исследования в дипломном проекте является обширный спектр 

действия -  от контроля качества и калибровки оборудования, до внедрения 

законодательной базы и нормативов измерений. Установление зависимости 

градуировочной характеристики.

В рамках дипломного проекта, для определения прочностных 

характеристик железобетонных изделий, были проанализированы методы 

измерений, определен наиболее эффективный, низко затратный с приемлемой 

точностью -  метод ударного импульса.



ABSTRACT
The diploma project contains 95 pages. typewritten text, 30 tables, 

bibliographies of 26 sources, appendices for 8 pages. and 8 sheets of the graphic part 

of A1 format.

Metrological assurance of measurements of strength characteristics of reinforced 

concrete structures.

The objects of research in the graduation project are a wide range of actions - 

from quality control and equipment calibration to the introduction of the legal 

framework and measurement standards. Establishment of the dependence of the 

calibration characteristic.

Within the framework of the graduation project, to determine the strength 

characteristics of reinforced concrete products, measurement methods were analyzed, 

the most effective, low-cost with acceptable accuracy - the shock pulse method was 

determined.
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